



СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

Авдевина Ольга Юрьевна – кандидат филологических наук, доцент кафедры русского языка и методики его преподавания Педагогического института Саратовского государственного университета. E-mail: rosauzb@mail.ru

Байкулова Алла Николаевна – кандидат филологических наук, доцент кафедры русского языка и речевой коммуникации Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: Philology@sgu.ru

Гольдин Валентин Евсеевич – доктор филологических наук, профессор кафедры теории, истории языка и прикладной лингвистики Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: goldinve@yandex.ru

Гусакова Ольга Яковлевна – кандидат филологических наук, доцент кафедры начального языкового и литературного образования Педагогического института Саратовского государственного университета. E-mail: Philology@sgu.ru

Демченко Адольф Андреевич – доктор филологических наук, профессор, зав. кафедрой русской литературы и методики ее преподавания, зам. директора по научной работе Педагогического института Саратовского государственного университета. E-mail: adema4@yandex.ru

Елина Елена Генриховна – доктор филологических наук, профессор кафедры теории литературы и журналистики Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета, проректор Саратовского государственного университета по учебно-методической работе. E-mail: Philology@sgu.ru

Иванюшина Ирина Юрьевна – доктор филологических наук, профессор, зав. кафедрой русской литературы XX века, зам. директора по научной работе Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: Philology@sgu.ru

Кабанова Дарья Сергеевна – докторант университета Иллинойса, Урбана-Шампейн, США. E-mail: dkabano2@uiuc.edu

Клюков Василий Тихонович – доктор филологических наук, профессор, зав. кафедрой романской филологии Института

филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: kvassil@mail.ru

Козинец Сергей Борисович – кандидат филологических наук, доцент кафедры начального языкового и литературного образования Педагогического института Саратовского государственного университета. E-mail: kozinec74@mail.ru

Панченко Наталья Владимировна – кандидат филологических наук, доцент кафедры теории коммуникации, риторики и русского языка филологического факультета ГОУ ВПО «Алтайский государственный университет». E-mail: panchenko@list.ru

Петрушина Анна Александровна – ассистент кафедры английского языка и межкультурной коммуникации, аспирантка кафедры зарубежной литературы и журналистики Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: seecow@mail.ru

Прозоров Валерий Владимирович – доктор филологических наук, профессор, директор Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: Philology@sgu.ru

Соколова Екатерина Дмитриевна – ассистент кафедры английской филологии, аспирантка кафедры русского языка и теории коммуникации Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: sokolovaed@yandex.ru

Староверова Елена Владимировна – кандидат филологических наук, доцент кафедры зарубежной литературы и журналистики Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: Philology@sgu.ru

Чувакин Алексей Андреевич – доктор филологических наук, профессор кафедры теории коммуникации, риторики и русского языка филологического факультета ГОУ ВПО «Алтайский государственный университет». E-mail: chuvakin@inbox.ru

Шур Анна Михайловна – ассистент кафедры английской филологии, аспирантка кафедры педагогики факультета философии и психологии Института филологии и журналистики Саратовского государственного университета. E-mail: Philology@sgu.ru



INFORMATION ABOUT THE AUTHORS

Avdevina Olga Yuryevna – Doctor, associate professor of the Chair of the Russian Language and Methodology of Teaching the Russian Language of the Pedagogical Institute of Saratov State University. E-mail: rosauzb@mail.ru

Baikulova Alla Nikolayevna – Doctor, associate professor of the Chair of the Russian Language and Speech Communication of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru

Goldin Valentin Evseyevich – Doctor, professor of the Chair of the Theory and History of Language and Applied Linguistics of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: goldinve@yandex.ru

Gusakova Olga Yakovlevna – Doctor, associate professor of the Chair of Elementary Language and Literature Education of the Pedagogical Institute of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru

Demchenko Adolf Andreyevich – Doctor, professor, the head of the Chair of Russian Literature and Methodology of Teaching Literature, the deputy director for academic research of the Pedagogical Institute of Saratov State University. E-mail: adema4@yandex.ru

Elina Elena Genrikhovna – Doctor, professor of the Chair of the Theory of Literature and Journalism of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University, the vicerektor for educational work of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru

Ivanyushina Irina Yuryevna – Doctor, professor, the head of the Chair of Russian Literature of XX Century of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University, the deputy director for academic research of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru

Kabanova Daria Sergeevna – doctoral candidate of the University of Illinois at Urbana-Champaign. E-mail: dkabano2@uiuc.edu

Klokov Vasily Tikhonovich – Doctor, professor, the head of the Chair of Romanic Philology of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: kvassili@mail.ru

Kozinetz Sergey Borisovich – Doctor, associate professor of the Chair of Elementary Language and Literature Education of the Pedagogical Institute of Saratov State University. E-mail: kozinec74@mail.ru

Panchenko Natalya Vladimirovna – Doctor, associate professor of the Chair of the Theory of Communication, Rhetorics and the Russian Language of the Philology Department of the Altay State University. E-mail: panchenko@list.ru

Petrushina Anna Aleksandrovna – assistant of the Chair of the English Language and Cross-Cultural Communication, postgraduate student of the Chair of Foreign Literature and Journalism of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: seecow@mail.ru

Prozorov Valery Vladimirovich – Doctor, professor, the director of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru

Sokolova Ekaterina Dmitrievna – assistant of the Chair of English Philology, post-graduate student of the Chair of the Russian Language and Speech Communication of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: sokolovaed@yandex.ru

Staroverova Elena Vladimirovna – Doctor, associate professor of the Chair of Foreign Literature and Journalism of the Institute of Philology and Journalism of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru

Chuvakin Aleksey Andreyevich – Doctor, professor of the Chair of the Theory of Communication, Rhetorics and the Russian Language of the Philology Department of the Altay State University. E-mail: chuvakin@inbox.lv

Shur Anna Mikhaylovna – assistant of the Chair of English Philology of the Institute of Philology and Journalism, postgraduate student of the Chair of Pedagogical Education of the Philosophy and Psychology Department of Saratov State University. E-mail: Philology@sgu.ru